
 

Zápisnica 

 

zo zasadnutia komisie podnikateľskej ,regionálnej politiky a cestovného ruchu 

konanej dňa  31.01.2019 

 

 

Prítomní : podľa  priloženej prezenčnej listiny 

 

 

Program:   

1. Komentár k „Výsledkom inventarizácie majetku mesta k 31.12.2018 

,Komentár k plneniu daňových príjmov  a o stave pohľadávok mesta 

k 31.12.2018 ,Návrh na vyradenie neupotrebiteľných predmetov 

z inventára školy ZŠ –maď. Lajosa Mocsáryho Fiľakovo“.  

2. Žiadosť o predaj parcely  číslo C 3836/1  v ulici 1. mája  

3. Schválenie spôsobu prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta : 

Gubányiho domu. 

4. Stredoslovenská distribučná /SSD/,a.s. ,Žilina  - uzatvorenie Zmluvy 

o budúcej kúpnej zmluve . 

5. BASALT STONE s.r.o., Banská Bystrica  - ponuka na odkúpenie el. 

prípojky NN. 

 

K bodu č.1/ 

Komisia berie na vedomie – Komentár k „ Výsledkom inventarizácie majetku 

mesta  k 31.12.2018  , Komentár k plneniu  daňových príjmov a o stave 

pohľadávok  mesta k 31.12.2018 , Návrh na vyradenie nupotrebiteľných 

predmetov z inventára školy ZŠ – maď, Lajosa Mocsáryho Fiľakovo „.  

 

K bodu  č.2/ 

Komisia súhlasí s odpredajom mestského pozemku parc. CKN č. C 3836 na ul. 

1. mája o výmere cca. 72 m2 kupujúcim Varga Róbert za cenu určenú 

znaleckým posudkom.                        

K bodu č.3/  

Komisia súhlasí s návrhom schválenie spôsobu prevodu vlastníctva 

nehnuteľného majetku  mesta  : Gubányiho domu. Táto nehnuteľnosť je pre 

potreby mesta prebytočným majetkom . 

K bodu č.4/ 

Komisia  navrhuje uzatvoriť Zmluvu o budúcej kúpnej zmluve stavebníkom 

SSD ,a.s. Žilina ktorý chce realizovať prekládku trafostanice zo suterénu Msk 

Fiľakovo výstavbou novej kioskovej trafostanice , ktorú plánuje umiestniť na 

mestský pozemok parc. CKN č. 1174/1. 

 



K bodu č.5 

Komisia navrhuje  ponuku na odkúpenie el. prípojky NN , ktorú vybudoval 

BASALT STONE  s.r.o. v rámci vykonávania banskej činnosti v kameňolome . 

Odkúpením ponúknutej prípojky do majetku mesta by bolo definitívne vyriešené 

zásobovanie internej skládky mesta elektrickou energiou.  

 

                                                                                  

                                                                                  

 

  

 

 

                                                                                Predseda komisie 

                                                                                  Zoltán Aderko 

Zapísala : Mária Gyetviová                                                                             


